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Voorwoord
Beste leden van Arnhem-Nijmegen,

Het is december, dus het jaar is bijna ten einde. Dit betekent ook dat de termijnen van onze

voorzitter en bestuurslid profilering eindigen. Deze functies komen dus open te staan bij de

aankomende Algemene Afdelingsvergadering (AAV). Daarnaast staat ook de post open van

secretaris, die wordt in de tussentijd gevuld door Chiury de Nijs, per beslissing van het bestuur.

Naast de verkiezingen zal bestuur Brandenbarg II een uitgebreide verantwoording afleggen over

het afgelopen half jaar. De individuele schriftelijke toelichting volgt verderop in deze agenda.

Douwe zal de bestuursverantwoording mondeling toelichten waarna gelegenheid zal zijn tot het

stellen van vragen aan alle bestuursleden. Tot slot zal de begroting voor 2025 op de planning

staan.

De AAV zal plaatsvinden in Café ‘t Haantje, Daalseweg 19 6521 GE, Nijmegen. De inloop is om

19:45 uur en we zullen beginnen om 20:00 uur.

Bestuursvragen kunnen tot de deadline van 18 december 12:00 uur worden ingediend via
secretaris.arnhemnijmegen@jongedemocraten.nl, of mondeling worden gesteld tijdens de AAV.
Check vóór het indienen van vragen of deze al beantwoord zijn in de schriftelijke
bestuursverantwoording verderop in deze agenda.

We hopen jullie allemaal te zien op 18 december!

Met vrijzinnige groet,

Chiury de Nijs
Secretaris
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Tijdsschema
19:45 - 20:00 | Inloop

20:00 - 20:05 | Opening AAV
20:05 - 20:30 | Bestuursverantwoording & bestuursvragen
20:30 - 20:45 | Verkiezingsblok
20:45 - 21:00 | Pauze
21:00 - 21:20 | Financieel blok
21:20 - 21:25 | Verkiezingsuitslag
21:25 - 21:30 | Sluiting AAV

Vanaf 21:30 | Borrel
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Opening
Opening door de Afdelingsvoorzitter

Benoeming Technisch Voorzitter
Installatie Stem- en Notulencommissie

Vaststellen notulen AAV 03-09-2024

Vaststellen agenda AAV 18-12-2024
Mededelingen m.b.t. de AAV
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Bestuursverantwoording
Voorzitter – Douwe Brandenbarg
Geliefde republikeinen en monarchisten,

De kerst staat voor de deur en het einde van 2024 nadert met rasse schreden. Dat betekent dat
het weer tijd is voor een bestuursverantwoording! Voordat ik begin met mijn reflectie op de
afgelopen zes maanden, wil ik eerst mijn fantastische bestuur bedanken voor het geweldige en
natuurlijk beregezellige half jaar dat ik met hen heb mogen meemaken. We communiceren
goed, hebben een sterke cohesie en vinden het belangrijk dat we het gezellig hebben met
elkaar. Daar ben ik ontzettend trots op!

Deze positieve bestuurssfeer heeft dan ook enorm bijgedragen aan onze productiviteit. We
hebben de afgelopen maanden een groot aantal activiteiten op touw gezet. Zo organiseerden
we een pittig PJO-debat met de JOVD, brachten we een bezoek aan de pillenfabriek van
AstraZeneca, en gingen we naar het Openluchtmuseum. Kortom: boordevol interessante en
diverse activiteiten!

Naast deze activiteiten hebben we ons ook extra ingezet op ledenbinding. We hebben zowel
oude als nieuwe leden meer betrokken bij de vereniging. Ook hebben we ons best gedaan om
een verwelkomende vereniging te zijn voor nieuwe leden. Dit hebben we gedaan door veel
appjes te sturen en nieuweledengesprekken te voeren met enthousiaste nieuwe leden die een
hart voor politiek hebben.💚

Deze inspanningen hebben hun vruchten afgeworpen! Dit zien we terug in het aantal nieuwe
leden dat is toegetreden, maar ook in de betrokkenheid van oude leden. Hierdoor is de
vereniging alleen maar gezelliger en hechter geworden.😊

Natuurlijk gaat niet alles altijd vlekkeloos. Zo merkten we dat er nog ruimte is voor verbetering
op het gebied van ledenwerving en commissiewerk. In vergelijking met onze inspanningen voor
ledenbinding hebben we hier minder tijd aan besteed. Daarnaast hebben we ons vooral gericht
op de politieke commissie, waardoor andere commissies wat minder aandacht hebben
gekregen.

Al met al kan ik concluderen dat niet alles perfect is verlopen, maar dat we veel hebben geleerd.
En dat is natuurlijk het allerbelangrijkste!

Mocht je na het lezen van deze verantwoording nog vragen hebben, aarzel dan niet om mij een
mailtje of appje te sturen. Uiteraard ben je ook van harte welkom om je vragen te stellen tijdens
onze algemene afdelingsvergadering. Tot dan!

Met hartelijke, vriendelijke en natuurlijk Vo de leden groet, Douwe Brandenbarg
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[Interim] Secretaris – Chiury de Nijs

Beste afdeling,

Ik zal mijn bestuursverantwoording kort houden.

Aangezien ik interim-secretaris ben, is het natuurlijk logisch dat ik niet veel op de voorgrond
treed, maar dat betekent niet dat ik stil heb gezeten. In de afgelopen maanden heb ik op de
achtergrond mijn functie uitgevoerd, die staat in het teken dat ik het bestuur faciliteer van de
nodige zaken en desnoods taken delegeer. Zo heb ik een excel bestand gemaakt waarin nieuwe
leden in staan, zodat het bestuur zelfstandig aan de slag kan om nieuwe leden te appen en met
hen te communiceren (allemaal wel AVG-technisch natuurlijk).

Verder was mijn half jaar als secretaris niet heel erg eventful, want ik zit in mijn examenjaar en
ik wil graag mijn focus leggen op het succesvol afronden van mijn middelbare schoolcarrière.
Daarom heb ik ook niet gekozen om voor een gekozen termijn te gaan.

Het is tijd om het stokje door te geven.

Penningmeester – Lucas Hoogendoorn

Beste leden,

Dit jaar ben ik officieel penningmeester geworden. Mijn werk begon met het betalen van de
rekeningen van de JD en zoals altijd het bijhouden van de boekhouding. Daarnaast heb ik de
nieuwe kascommissie mogen verwelkomen en afscheid genomen van de oude kascommissie.
De nieuwe kascommissie heeft meteen een controle uitgevoerd op mijn transacties van 2024,
waarbij ze bijna geen bijzonderheden hebben gevonden (blijkbaar ben ik erg goed in frauderen).
De enkele bijzonderheid die er wel was, zal spoedig opgelost worden.

Verder ben ik bezig geweest met het opstellen van de begroting, waarbij ik op enkele vlakken
heb moeten bezuinigen, aangezien we volgend jaar ongeveer €400 minder ontvangen. Bij het
maken van keuzes over welke kostenposten moesten worden gekort, heb ik vooral gekeken naar
de uitgaven van vorig jaar om te voorspellen hoeveel we dit jaar nodig zullen hebben. Daarbij
heb ik ook rekening gehouden met wat wij als bestuur belangrijk vinden om in te investeren.
Hiermee hoop ik tot een oplossing te zijn gekomen waarbij de afdeling financieel zoveel
mogelijk kan blijven functioneren zoals vorig jaar.

Eén ding dat ik in het begin handiger had kunnen aanpakken, is het duidelijker hanteren van een
betalingsdeadline bij activiteiten waarvoor deelnemers een eigen bijdrage moesten betalen. Bij
een van onze eerste activiteiten schreef iemand zich in, maar betaalde niet en kwam vervolgens
ook niet opdagen. In dit specifieke geval hadden we geluk, waardoor we niet onnodig een extra
kaartje hadden betaald. Maar ik wil dit soort situaties niet aan het toeval overlaten. Daarom
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hanteren we nu standaard betalingsdeadlines voor dergelijke
activiteiten. Daarnaast had ik bij sommige activiteiten sneller kaartjes kunnen bestellen om te
voorkomen dat ze uitverkocht zouden raken.

Naast mijn taken als penningmeester heb ik, net als mijn medebestuursleden, aanvullende
taken op me genomen. Zo heb ik geholpen met het organiseren van enkele activiteiten en heb ik
elke maand bijgedragen aan de nieuwsbrief, onder andere met de recap en de meme van de
maand.

Ik werk met een gezellig bestuur en hoop dit het komende half jaar voort te zetten. De komende
periode ga ik met veel plezier door om er ook dan iets moois van te maken. Aan het einde van
het jaar hoop ik een gezonde afdeling, een stabiele financiële situatie en een succesvol jaar
achter te laten. Tijdens de volgende AAV, over ongeveer een maand, zal ik de jaarrekening
presenteren, zodat de uitgaven van vorig jaar voor iedereen inzichtelijk worden. Uiteraard
kunnen er dan kritische vragen gesteld worden over dit onderwerp.

Groetjes,
Lucas Hoogendoorn

Bestuurslid Profilering – Chune Huijbregts

Lieve leden,

De afgelopen maanden zijn voorbij gevlogen, en ik heb enorm genoten van mijn tijd met jullie.
Zoals sommigen van jullie weten, ben ik in september begonnen met mijn onderzoeksstage. Het
combineren van mijn stage met mijn bestuurswerk is goed te doen, maar het vraagt wel om
strakke planning en het maken van keuzes. Dat heb ik de afgelopen maanden dan ook veel
moeten doen.

Tijdens mijn verkiezing heb ik jullie verteld dat ik graag ludieke acties wilde organiseren. Helaas
is dat er (nog) niet van gekomen, en dat vind ik jammer.😔 Dit komt mede doordat we met
slechts vier bestuursleden waren, waardoor veel tijd ging naar het draaiende houden van de
afdeling.

Er zijn gelukkig ook een aantal dingen waar ik wel trots op ben. Zo hebben we elke maand drie
activiteiten georganiseerd, waaronder mijn persoonlijke favorieten: de lichtshow over evacués
tijdens de Tweede Wereldoorlog in het Openluchtmuseum en de Amerikaanse verkiezingen
pubquiz. Omdat mijn functie sterk gericht is op organisatie, ben ik hier veel mee bezig geweest.
Dat was niet alleen nodig om mijn taak uit te voeren, maar ik vond het ook heel leuk om te
doen!

Ik had me voorgenomen om tijdens elke activiteit stories te plaatsen op Instagram. De
activiteiten waren echter vaak zo gezellig dat ik het delen van stories weleens vergat. Inmiddels
denk ik er vaker aan, zodat ook anderen kunnen meegenieten van onze leuke activiteiten.
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Het tijdig promoten van activiteiten is een van mijn basistaken. In
sommige gevallen vond ik dat ik wat aan de late kant was met het delen van de informatie.
Soms was dit onvermijdelijk, bijvoorbeeld omdat we zelf nog niet zeker wisten hoe de activiteit
eruit zou zien. Dit is iets waar ik in de toekomst beter op wil letten.

Met ons bestuur van vier personen (plus ons geliefde seccie Chiury) is de nieuwsbrief echt een
coproductie geworden. Iedereen heeft een aandeel: van de vaste politieke column en de meme
van de maand tot de terugblik op activiteiten en de puzzel van de maand.

Nog een ander positief punt is dat we er een aantal nieuwe leden bij hebben gekregen. Het blijft
echter een uitdaging om leden naar activiteiten te krijgen. Als we al eerder online contact met
hen hebben gehad, nodigen we ze actief uit voor activiteiten. We hopen dat dit de drempel
verlaagt om als nieuw lid deel te nemen. Daarnaast proberen we activiteiten te organiseren die
aansluiten bij de wensen van onze leden.

Al met al denk ik dat we als bestuur veel hebben betekend voor onze afdeling. Ik kijk terug op
een fijn halfjaar en hoop dat ik voor jullie een gezellig en toegankelijk bestuurslid ben geweest.

Liefs,
Chune Huijbregts

Bestuurslid Politiek - Koen Simons

Beste leden,

Hier zal ik terugblikken op mijn eerste vier maanden als bestuurslid Politiek voor de JD-AN. Ik zal

beginnen met reflecteren op de drie ‘politieke doelen’ uit het beleidsplan Brandenbarg II, en

daarna meer ingaan op mijn functioneren als afdelingsbestuurslid in het algemeen.

Het eerste politieke doel betreft het uitdragen van het sociaal-liberale JD-geluid. Het

onderhouden van goede banden met D66 is redelijk goed gelukt: ik heb via WhatsApp contact

gelegd met D66 in Arnhem, Gelderland en Nijmegen, en ben bij hun fractievergaderingen

aangeschoven (twee keer in Arnhem en één keer in Nijmegen en Gelderland). Het schrijven van

opiniestukken en het opzetten van acties met andere PJO’s is echter minder goed gegaan.

Hoewel ik wel ideeën heb, blijf ik bij het uitwerken ervan nog te terughoudend. Hier wil ik de

komende maanden meer aandacht aan besteden.

Het tweede politieke doel betreft het uitbreiden van het regionaal manifest (RM). Dit project is

nog niet afgerond, maar er wordt hard aan gewerkt. Samen met de PoCo hebben we besproken

hoe de eerste twee hoofdstukken (Inclusieve regio en Profilering regio) vernieuwd kunnen

worden. Bij de vergadering over het eerste hoofdstuk was ook de portefeuillehouder diversiteit,

Margot Pijnenburg, aanwezig. Ik ben nu bezig met het verwerken van de input tot een nieuw,
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coherent hoofdstuk over inclusie. Mijn doel is om tijdens de

volgende AAV de vernieuwde versies van de eerste twee hoofdstukken – en mogelijk meer –

aan de leden voor te leggen.

Het derde politieke doel is het bevorderen van politieke betrokkenheid en open debat. Dankzij

de groei van de PoCo is dit redelijk geslaagd. De commissie heeft er sinds september drie

nieuwe leden bij, waardoor we nu met zeven leden zijn (inclusief mijzelf). We hebben vijf

vergaderingen gehouden, gemiddeld één per drie weken, meestal online. Er is nu een gedeelde

Google Drive-map waarin we agenda’s, concepten voor activiteiten, en ontwerpen voor moties

en het RM opslaan. Het organiseren van acties met de PoCo is echter nog niet gelukt, mede

doordat geplande activiteiten soms niet door konden gaan of afhingen van andere organisaties

die uiteindelijk afhaakten. Voor het komende jaar wil ik proberen uitstapjes naar

politiek-bestuurlijke organisaties te organiseren.

Wat betreft mijn algemene functioneren als bestuurslid wil ik benadrukken dat ik een heel fijn

bestuur heb gehad: het was zowel gezellig als efficiënt. Naast mijn politieke taken heb ik

meegeholpen met het organiseren van activiteiten, zoals de pubquiz over de Amerikaanse

verkiezingen. Ook heb ik twee columns geschreven voor de nieuwsbrief. In oktober lukte dit niet

vanwege kaderweekend en tentamens. Verder ben ik bij vrijwel iedere activiteit aanwezig

geweest, op één borrel na, omdat ik toen een fractievergadering van D66 Gelderland

bijwoonde.

Hartelijke groet,

Koen Simons

Bestuursvragen
Na een korte mondelinge toelichting van alle bestuursleden heeft de AAV de gelegenheid om mondeling
vragen te stellen, zowel aan één bestuurslid als aan het hele bestuur.

10



Agenda van de Algemene Afdelingsvergadering van 18-12-2024
Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen

Verkiezingsblok
Douwe Brandenbarg | kandidaat Voorzitter

Voornaam Douwe
Tussenvoegsel

Achternaam Brandenbarg
Opleiding/baan Student Rechten
Beoogde functie Voorzitter
Beoogde periode Half jaar
Lid van de JD sinds 10 maart 2023
  
(Eerdere) functies binnen de JD

Voorzitter Jonge Democraten van de afdeling Arnhem-Nijmegen

  
(Eerdere) functies buiten de JD

Niet van toepassing

  
Lid van politieke organisaties

D66

  
Lid van maatschappelijke organisaties

Niet van toepassing

Motivatie

Geliefde leden,

Zoals gewoonlijk is er een tijd van komen en een tijd van gaan. Ik moet eerlijk
bekennen dat ik nog niet klaar ben voor de tijd van gaan. Daarom stel ik mij
voor het komende half jaar opnieuw kandidaat voor de functie van voorzitter.
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De reden hiervoor is dat ik een ontzettend leuk bestuur heb waarmee ik
geweldig kan samenwerken! Dit motiveert mij om een extra half jaar aan mijn
functie toe te voegen. Daarnaast ben ik niet van het half gebakken werk: als ik
ergens voor ga, vind ik het belangrijk om er écht voor te gaan. Er is immers
nog genoeg te doen binnen onze afdeling. :)

Mijn enthousiasme neemt natuurlijk niet weg dat ik rond deze tijd in mijn
stageperiode zal zitten. Dit betekent dat ik goed moet kijken hoe ik mijn stage
kan combineren met mijn rol als voorzitter. Ik neem mijn functie dan ook mee
in mijn sollicitatiegesprekken en zal, als ik verkozen word, goede afspraken
maken met mijn bestuur over mijn inzet.

Veel liefs,
Douwe

Sweder Groot | Kandidaat-secretaris

Voornaam Sweder
Tussenvoegsel

Achternaam Groot
Opleiding/baan Student HBO-rechten (2024-)
Beoogde functie Secretaris
Beoogde periode Half jaar
Lid van de JD sinds 16 april 2021
  
(Eerdere) functies binnen de JD

Jonge democraten regio commissie Twente secretaris & voorzitter

  
(Eerdere) functies buiten de JD

Deelraad Innova 2022 - 2024

  
Lid van politieke organisaties

D66- & JD-lid
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Lid van maatschappelijke organisaties

Niet van toepassing

Motivatie

Lang heb ik genoten van mijn betrokkenheid bij deze vereniging. In het verleden heb
ik verschillende congressen bijgewoond en heb ik waardevolle bestuurservaring
opgedaan. Zo heb ik bij JD Twente een solide basis gelegd, wat mij niet alleen
ervaring heeft opgeleverd, maar ook diverse contact gelegd met diverse mensen van
de gehele vereniging.

Ik ben me er echter van bewust dat de verantwoordelijkheid die mij te wachten
staat, indien ik verkozen word, niet licht zal zijn. Ik heb mezelf de uitdaging gesteld
om de propedeuse te behalen, daarnaast combineer ik mijn studie met een bijbaan
en heb ik een vriendin. Niettemin heb ik dit jaar twee dagen per week vrij, wat mij
voldoende ruimte biedt om JD-activiteiten voor te bereiden en andere
bestuursverplichtingen op mij te nemen.

Chune Huijbregts | Kandidaat-profilering

Voornaam Chune
Tussenvoegsel

Achternaam Huijbregts
Opleiding/baan HBO-rechten
Beoogde functie Bestuurslid profilering
Beoogde periode half jaar
Lid van de JD sinds 11 juni 2019
  
(Eerdere) functies binnen de JD

Bestuurslid profilering in 2022 en 2024, Creatief team

  
(Eerdere) functies buiten de JD

Niet van toepassing
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Lid van politieke organisaties

D66- & JD-lid

  
Lid van maatschappelijke organisaties

Niet van toepassing

Motivatie

Lieve leden,

Het afgelopen halfjaar is voorbij gevlogen. Dit komt doordat ik mijn functie nog
steeds heel leuk vind. Ook ben ik heel blij met mijn leuke bestuur. De samenwerking
verloopt soepel en we hebben het heel gezellig met elkaar. Daarom wil ik me voor
komend halfjaar opnieuw kandideren. Twee grotere dingen die ik komend halfjaar
wil doen zijn: het bedenken van enkele ludieke acties en het goed organiseren van
het zomeroffensief.
Begin 2025 ben ik klaar met mijn studie. Ik weet nog niet precies wat ik tot aan
september ga doen, maar ik verwacht dezelfde tijd in de JD te kunnen steken als
afgelopen halfjaar.

Ik heb er weer zin in! :)
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Politiek Blok
PM01 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 1

Onderwerp Medische keuring CBR

Indieners WerkgroepDiversiteit, Linda Ruijs

Woordvoerder Linda Ruijs

Constaterende dat ● CBRmomenteel eenmedische keuring eist voor

B-rijexamenleerlingenmet autisme en/of ADHD;

● De Europese Unie eenmedische rijkeuring voor reguliere

B-bestuurders nodig acht als er sprake is van ‘ernstig psychisch

leed en/of ouderdomsziekten’;

● Nederland het enige land in de Europese Unie is die deze keuring

vereist bij autisme en/of ADHD.

Overwegende dat ● De Jonge Democraten waarde hechten aan kansengelijkheid;

● Deze keuring erg stigmatisered is voormensenmet autisme en/of

ADHD;

● Rij-instructeurs zelf beter kunnen inschatten of een rijbewijs halen

haalbaar is voor een leerling.

Spreekt uit dat De Jonge Democraten vinden dat demedische keuring wegens autisme

en/of ADHD voor rijexamenleerlingen afgeschaft moet worden.

Toelichting Bij het aannemen van dezemotie op het congres vervalt de eerderemotie

om de kosten voor dezemedische keuring te vergoeden.

PM02 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 2

Onderwerp Toeslag theorie-examen CBR

Indieners WerkgroepDiversiteit, Linda Ruijs

Woordvoerder Linda Ruijs

Constaterende dat ● Het CBR voor een theorie-examenmet extra tijd een toeslag vraagt

aan kandidaten;

15



Agenda van de Algemene Afdelingsvergadering van 18-12-2024
Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen

● Kandidatenmet dyslexie of een taalontwikkelingsstoornis deze

toeslag terug kunnen vragen;

● Deze compensatieregeling niet geldt voor kandidatenmet autisme

en/of ADHD.

Overwegende dat ● Kandidatenmet autisme en/of ADHDdeze voorziening ook nodig

kunnen hebben;

● Scholen bijvoorbeeld wél deze voorziening erkennen aan

scholieren en studenten die een examen afleggen;

● Het CBR discrimineert door deze voorziening van deze groep niet

te erkennen.

Spreekt uit dat De Jonge Democraten vinden dat het CBR ook een compensatieregeling

moet hanteren voor theoriekandidatenmet autisme en/of ADHD.

Toelichting

PM03 Zal ik er een nietje doorheen slaan?-CBR 3

Onderwerp Verlengen geldigheid theorie-examen

Indieners Linda Ruijs

Woordvoerder Linda Ruijs

Constaterende dat ● Het theorie-examen voor rijbewijs B 18maanden geldig is;

● Het CBR dit juridischmotiveert door te stellen dat binnen deze

periode dewetgeving significant kan veranderen;

● De behandelduur van de Staten-Generaal gemiddeld 439 dagen

(14, 4maanden) is.

Overwegende dat ● Op basis van deze gegevens het onwaarschijnlijk lijkt dat nieuwe

wetgeving binnen 18maandenwordt doorgevoerd;

● CBRmomenteel een halfjaar wachttijd heeft;

● Rijexamenleerlingen veel stress kunnen ervaren over het verlopen

van hun theorie, waardoor zij soms te onervaren op examen

worden gestuurd.

Spreekt uit dat De Jonge Democraten vinden dat de geldigheid van het theorie-examen

verlengdmoet worden van 1,5 jaar naar 3 jaar.

Toelichting Doorlooptijden wetsvoorstellen 2024/2025: hoofdstappen - Eerste Kamer
der Staten-Generaal
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Pauze

Financieel blok

Begroting 2025
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Agenda van de Algemene Afdelingsvergadering van 18-12-2024
Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen

Advies kascontrolecommissie
De kascontrolecommissie zal tijdens de AAV mondeling advies uitbrengen.

Verkiezingsuitslag
Naam Functie Totaal uitgebrachte

geldige stemmen
Voor Tegen Blanco Verkozen?

Douwe
Brandenbarg

Voorzitter Ja/nee

Sweder Groot Secretaris Ja / nee
Chune Huijbregts Bestuurslid Profilering Ja / nee
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Sluiting
W.v.t.t.k.
Rondvraag

Bedanken Stem- en Notulencommissie
Sluiting door Technisch Voorzitter

Mededelingen & Aankomende activiteiten
Sluiting door Afdelingsvoorzitter
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